
OR.0012.3.12.2022 
 

 P R O T O K Ó Ł  Nr 40/22 
 

ze zdalnego posiedzenia Komisji Prawa i Porządku Publicznego, 
odbytego w dniu 6 czerwca 2022 r. 

 pod przewodnictwem Radosława Budy 
 
 
Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 
1. Buda Radosław        - przewodniczący  
2. Duda Robert 
3. Gęsiak Andrzej         
4. Grajnert Tomasz      
5. Mituła Bronisław  
6. Poznerowicz Krzysztof          
7. Zarębska Maria         - zastępca przewodniczącego 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 
Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Paweł Okrasa   - Burmistrz Wielunia 
2. Magdalena Majkowska - Sekretarz Miasta 
3. Anna Podgórniak  - Skarbnik Miasta 
4. Arkadiusz Skupień  - Naczelnik WSO i Kierownik USC 
5. Bartosz Skupień  - Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej 
6. Michał Janik    - Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania        

Przestrzennego 
7. Maciej Preś                               - Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju 
8. Magdalena Przesmycka - MiGBP w Wieluniu 
9. Jan Książek   - Muzeum Ziemi Wieluńskiej 

 
 

Porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Zaopiniowanie: 

1) sprawozdania z  wykonania budżetu Gminy Wieluń za 2021 rok; 

2) sprawozdania finansowego Gminy Wieluń za 2021 rok; 

3) informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Wieluń według stanu na dzień  31 grudnia 

2021 roku; 

4) sprawozdań rocznych z wykonania planów finansowych za 2021 rok; 

a) Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej, 

b) Muzeum Ziemi Wieluńskiej, 

c) Wieluńskiego Domu Kultury 



3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi i ustalenia stawki opłaty,  zwolnienia w części  z opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami 

mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne 

w kompostowniku przydomowym oraz zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują rodziny wielodzietne. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których znajdują się domki 

letniskowe lub inne nieruchomości wykorzystywane na cele rekreacyjno-wypoczynkowe.   

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za  gospodarowanie 

odpadami. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi w składnej przez właścicieli nieruchomości, na której 

znajduje się domek letniskowy lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno – 

wypoczynkowe.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składnej przez właścicieli nieruchomości, na których 

zamieszkują mieszkańcy.  

8. Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę Nr LXIII/788/22 Rady Miejskiej w Wieluniu 

z dnia 20 kwietnia 2022 r. w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka 

ochotniczej straży pożarnej z terenu Gminy Wieluń za udział  w działaniu ratowniczym, akcji 

ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu pożarniczym.  

9. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr LX/756/22 z dnia 24 lutego 2022 r. 

w sprawie ustalenia wysokości  ekwiwalentu pieniężnego dla członka ochotniczej straży pożarnej 

z terenu Gminy Wieluń za udział w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu 

lub ćwiczeniu pożarniczym.  

10. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

11. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 
 

P u n k t  1 
 
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Przewodniczący Radosław Buda dokonała otwarcia posiedzenia serdecznie witając 
wszystkich obecnych. Następnie stwierdził prawomocność obrad – na stan 7 członków 
komisji, obecnych: 7. Zaprezentował porządek obrad dzisiejszego posiedzenia.  
 
Uwag nie stwierdzono. Porządek został przyjęty bez zmian. 
 

 
 
 



P u n k t  2 
 

Zaopiniowanie: 
1) sprawozdania z  wykonania budżetu Gminy Wieluń za 2021 rok; 
2) sprawozdania finansowego Gminy Wieluń za 2021 rok; 
3) informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Wieluń według stanu na dzień                           

31 grudnia 2021 roku; 
4) sprawozdań rocznych z wykonania planów finansowych za 2021 rok; 

a) Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej, 
b) Muzeum Ziemi Wieluńskiej, 
c) Wieluńskiego Domu Kultury 

 
Pismo od Przewodniczącego Rady w sprawie zaopiniowania ww. dokumentów stanowi                           
zał. nr 2. 
 
Zaopiniowanie sprawozdania z  wykonania budżetu Gminy Wieluń za 2021 rok (zał. nr 3)  

 
Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy ktoś ma pytania?  
 
Radny Robert Duda pogratulował Burmistrzowi wykonania dochodów własnych za ubiegły 
rok, gdyż od 2014 roku jest ono najlepsze pod względem kwoty (...) procentowych. 
 
Przewodniczący Radosław Buda ze sprawozdania wynika, że przekazaliśmy 50 tys. zł 
w dziale 957 na bezpieczeństwo Straży Pożarnej (zakup wozu bojowego) – czy zostało 
to zrealizowane? Czy został zakupiony wóz, bo nie posiadamy takiej informacji zwrotnej? 
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa wydaje mi się, że tak ale trzeba to sprawdzić. 
 
Więcej uwag nie stwierdzono. 
 
Przewodniczący Radosław Buda zarządził głosowanie, kto jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem sprawozdania z  wykonania budżetu Gminy Wieluń za 2021 rok, kto jest 
przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 
 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie komisji większością głosów (przy 6 „za”,               
1 głosie „wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowali ww. sprawozdanie. 
Opinia nr 119/40/22 stanowi zał. nr 4. 
 
Zaopiniowanie sprawozdania finansowego Gminy Wieluń za 2020 rok (zał. nr 5) 
 
Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy ktoś ma pytania? Nikt się nie zgłosił. Zarządził 
głosowanie, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem sprawozdania finansowego Gminy 
Wieluń za 2021 rok, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 
 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie komisji większością głosów (przy 6 „za”,               
1 głosie „wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowali ww. sprawozdanie.  
Opinia nr 120/40/22 stanowi zał. nr 6. 



 
Zaopiniowanie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Wieluń według stanu na dzień                             
31 grudnia 2021 roku (zał. nr 7) 
 
Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy ktoś ma pytania? Nikt się nie zgłosił. Zarządził 
głosowanie, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji o stanie mienia 
komunalnego Gminy Wieluń według stanu na dzień  31 grudnia 2021 roku, kto jest przeciw, 
a kto wstrzymał się od głosu? 
 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie komisji większością głosów (przy 6 „za”,               
1 głosie „wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowali ww. informacje.  
Opinia nr 121/40/22 stanowi zał. nr 8. 
 
Zaopiniowanie sprawozdania rocznego Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej z wykonania 
planów finansowych za 2021 rok (zał. nr 9) 
 
Przewodniczący Radosław Buda poprosił o wytłumaczenie następujących punktów 
dotyczących amortyzacji:  

1. pkt 12c – umorzenie pozyskanych komputerów 10 974,00 zł 
2. pkt 12d – umorzenie otrzymanego sprzętu i dekoracji 7 166,28 zł 

 
MiGBP w Wieluniu Magdalena Przesmycka w ramach dotacji otrzymaliśmy 8 komputerów 
i 1 tablet więc trzeba było je zamortyzować. Są one również ujęte w pozycji przychody. 
 
Więcej uwag nie stwierdzono.  
 
Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy ktoś ma pytania? Nikt się nie zgłosił. Zarządził 
głosowanie, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem sprawozdania rocznego Miejskiej 
i Gminnej Biblioteki Publicznej z wykonania planów finansowych za 2021 rok, kto jest 
przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 
 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie komisji większością głosów (przy 6 „za”,               
1 głosie „wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowali ww. sprawozdanie.  
Opinia nr 122/40/22 stanowi zał. nr 10. 
 
 
Zaopiniowanie sprawozdania rocznego Muzeum Ziemi Wieluńskiej z wykonania planów 
finansowych za 2021 rok (zał. nr 11) 
 
Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy ktoś ma pytania? Nikt się nie zgłosił. Zarządził 
głosowanie, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem ww. sprawozdania, kto jest przeciw,                      
a kto wstrzymał się od głosu? 
 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie komisji jednomyślnie (przy 7 „za”) 
pozytywnie zaopiniowali ww. sprawozdanie. Opinia nr 123/40/22 stanowi zał. nr 12. 
 



Zaopiniowanie sprawozdania rocznego Wieluńskiego Domu Kultury z wykonania planów 
finansowych za 2021 rok (zał. nr 13) 
 
Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy ktoś ma pytania? Nikt się nie zgłosił. Zarządził 
głosowanie, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem ww. sprawozdania, kto jest przeciw, 
a kto wstrzymał się od głosu? 
 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie komisji większością głosów (przy 6 „za”,               
1 głosie „wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowali ww. sprawozdanie.  
Opinia nr 124/40/22 stanowi zał. nr 14. 
 

P u n k t  3 
 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi i ustalenia stawki opłaty,  zwolnienia w części  z opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 
jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 
przydomowym oraz zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują rodziny wielodzietne (zał. nr 15) 
 
Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy ktoś ma pytania? 
 
Radny Robert Duda obecna opłata za odbiór odpadów selektywnych wynosi 15zł, 
więc proponuje się ją podwyższyć do wartości 20zł, by zmniejszyć deficyt. Ile musiałaby 
wynosić stawka za odbiór odpadów by móc zrównoważyć koszty? 
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa przy obecnym poziomie osób płacących za odbiór 
odpadów z naszej Gminy (jest to liczba która nie odpowiada liczbie osób zameldowanych) 
to wynosiło by około 23-25zł. W tej chwili my ponosimy opłaty od każdej tony odpadów, 
które przyjmuje operator. Jak przeliczymy łączną ilość odpadów która jest rocznie 
produkowana na mieszkańca przez ilość osób która faktycznie płaci, to wychodzi ponad 
500kg/osobę, co jest po prostu niemożliwe. Gdyby wszyscy który są zameldowani na terenie 
naszej Gminy płacili nie musielibyśmy wiele dopłacać. Liczymy że zaproponowana 20zł, która 
będzie opłacana oraz inne nasze działania zmierzające do tego by system uszczelnić, będzie 
przynosić efekty. Zauważyliśmy również zły system segregacji za odpady, co generuje 
dodatkowe koszty. Dobrze posegregowany materiał: puszka, szkło staje się surowcem, który 
można odzyskać i sprzedać. W momencie złej segregacji wszystko trafia na składowisko, 
gdzie ponosimy opłatę za każdy oddany kg. Dodam, że nasza kompostowania nie ma jeszcze 
certyfikatu potwierdzającego polepszacz glebowy i nie możemy masy odpadów zielonych, 
(które są przetwarzane) nie możemy zakwalifikować do poziomu odzysku. W momencie 
gdy już go otrzymamy poprawią nam się wskaźniki, a przy okazji spółka będzie miała 
przychody ze sprzedaży tego polepszacza, co przełoży się na niższe koszty opłat jakie 
mieszkańcy będą mieli ponosić. 
 
Radny Robert Duda póki co to koszty rosną. Około 5 lat wcześniej płaciliśmy opłaty 
środowiskowej 74zł/tonę, a teraz to jest 312zł/tonę. Jak obecnie oceniany jest poziom 
segregacji w zasobach jednorodzinnych i wielorodzinnych? 
 



Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa poziom segregacji w zasobach jednorodzinnych jest 
wyższy niż w wielorodzinnych i osiedlowych. Mam jednak nadzieje, że zmieni się 
to od 1 stycznia 2023, gdyż pojawi się odpowiedzialność producenta za odpad. W sklepach 
o powierzchniach 500m2 pojawią się recyklomaty na plastik, szkło i puszki, co dodatkowo 
poprawi poziom segregacji. Będzie za nie ustalona kaucja, przez co zmniejszy się ilość 
odpadów. 
 
Radny Robert Duda w projekcie uchwały w §2 ust. 2 ustala się stawkę dla osób które 
nie wypełniają obowiązku selektywnego zbierania odpadów kwotę w wysokości 60zł – 
czy ta opłata nie jest za wysoka? 
 
Radna Maria Zarębska czy nie mogłaby ona wynosić dwukrotności opłaty za segregowane 
odpady tj. 40zł? Jak była prowadzona kalkulacja, jakie wskaźniki były brane pod uwagę  
ustalając wartość 60zł? 
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa  jeżeli jest jakiś sposób żeby przekonać ludzi do właściwej 
segregacji, to jest będzie to różnica między opłatą bazową, a opłatą niesegregowaną, 
która powinna być na tyle znaczna, by opłacało się mieszkańcom segregować śmieci. 
Uznaliśmy, że kwota 60 zł powinna przekonać mieszkańców do właściwego segregowania. 
Kolejnym wyznacznikiem było to, że koszty segregacji tych odpadów są większe. 
W momencie gdy w pojemnikach jest dobrze posegregowany plastik, to jest od razu 
sprzedawany. Jeżeli coś jest niesegregowane to generowane są dodatkowe koszty m.in. 
energii oraz pracowników którzy dokonują segregacji.  
 
Radny Robert Duda trudno wymagać odpowiedzialności zbiorowej w zasobach 
spółdzielczych/mieszkaniowych. Co w przypadku gdy na 10 mieszkańców 1 nie będzie płacić?  
 
Przewodniczący Radosław Buda kto będzie egzekwować w takich przypadkach? Kto będzie 
ponosić koszty? 
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa  jest to problem bardzo złożony. Na razie chcemy 
wprowadzić pilotażowy program w ramach ochrony środowiska, na osiedlu Wojska 
Polskiego. Będzie to system kodów QR przypisanych do poszczególnych lokali. 
Każdy mieszkaniec, który będzie chciał wyrzucić odpady, będzie musiał na stacji bazowej 
odczytać swój przypisany indywidualny kod QR, by następnie otworzył mu się odpowiedni 
pojemnik (zmieszane, Bio, plastik). Dzięki temu systemowi otrzymamy dane, kto, jak często 
i jakie odpady generuje. Nie ma wtedy zbiorowej odpowiedzialności, tylko każdy mieszkaniec 
odpowiada za swoje odpady. Jeżeli system spełni swoje funkcje na tym osiedlu, wtedy 
podjęlibyśmy rozmowy również ze Spółdzielnią aby na ich terenach również ten system 
zainstalować.  
 
Radny Andrzej Gęsiak uważam, że jest to za wysoka stawka. proponuję aby przyjąć stawkę 
40zł, jeżeli właściciel nieruchomości nie wypełnia obowiązku zbierania odpadów w sposób 
selektywny.  
 
 



Radny Tomasz Grajnert w uzasadnieniu projektu uchwały jest informacja, że mamy 
złożonych 26 639 deklaracji objętych systemem gospodarowania odpadami komunalnymi. 
Jaka jest dynamika wzrostowa? Jak to wygląda na przestrzeni lat? Ile było złożonych 
deklaracji względem ilości osób? Ile na dzień dzisiejszy jest zameldowanych mieszkańców, 
a ile zameldowanych obcokrajowców, osób z Ukrainy?  
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Bartosz Skupień niestety 
nie posiadam przy sobie takich dokładnych danych jak zmienia się deklaracja osób 
za odpady, w zestawieniu do osób zameldowanych ale generalnie dynamika jest wzrostowa. 
Osób zameldowanych ubywa więcej 1-2% rocznie, lecz ta różnica się zmienia. Było około 
17 % różnicy miedzy osobami zgłoszonymi w deklaracjach a zameldowanymi. W tej chwili 
jest około 15%. Nasze działania weryfikacyjne przynoszą skutek. Jednak jest to proces 
długotrwały i nie mamy wpływu na trwałość deklaracji składanych przez ludzi. Na nasze 
wezwania czy też prowadzone postepowania administracyjne zazwyczaj uzyskujemy 
oczekiwany przez nas rezultat (ludzie przychodzą i zmieniają deklaracje na większą liczbę 
osób). 
 
Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich i Urząd Stanu Cywilnego Arkadiusz Skupień 
w gminie zameldowanych jest około 31 tys. osób, około 7 tys. to osoby zameldowane 
w gminie a reszta to osoby zamieszkujące w mieście. Obcokrajowcy to najczęściej osoby 
zameldowane na okres tymczasowy. Jeśli chodzi o obywateli którzy przybyli z Ukrainy 
to nadanie numeru PESEL nie wiązało się z ich zameldowaniem. Na mocy specustawy 
osobom które z powodu konfliktu wojennego pojawiły się w naszej gminie po PESEL to było 
ponad 850, jednak ta liczba nie wiąże się z ich zameldowaniem. Na pewno część z tych osób 
już u nas nie ma. Niestety tego ruchu na poziomie gminy nie da się ustalić liczbowo w żaden 
sposób. 
 
Radny Tomasz Grajnert zapytam ile było decyzji administracyjnych, że zwiększano opłatę 
za odbiór niesegregowanych odpadów komunalnych? Jakie działania podjął Urząd aby osoby 
złożyły deklaracje? 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Bartosz Skupień przyjęliśmy 
system trzykrotnej naklejki zanim ktoś otrzyma podwyższoną opłatę. Polega na tym, 
że musza być 3 cykle odbioru odpadów, w których zostanie stwierdzona na danej 
nieruchomości nieprawidłowa segregacja. Mając pełną dokumentacje fotograficzną uzyskaną 
od Przedsiębiorstwa Komunalnego mamy podstawy do wydania decyzji administracyjnej 
podwyższającej opłatę. Jeśli chodzi o działania jakie podjął Urząd to polegały m.in. 
na przypominaniu osobom, którym urodziło się dziecko o konieczności zmiany deklaracji, 
wysyłamy również wezwania. Jeżeli widzimy, że liczba przypisanych pojemników przez 
Przedsiębiorstwo Komunalne jest wysoka, to występujemy o wyjaśnienia bądź w przypadku 
braku uzyskania wyjaśnień wszczynamy postępowania administracyjne. Jeżeli mamy dane 
o zużyciu wody w danej nieruchomości i ona w znaczny sposób je przewyższa 
(wg rozporządzenia w zabudowie jednorodzinnej średnie przeciętne zużycie wody 
tj. 4,5m3/osobę) również prowadzone zostaje postępowanie, oraz weryfikacje w terenie. 
Opieramy się na danych, które posiadamy np. na meldunkach, dodatkach mieszkaniowych. 
Są to informację, które możemy przetwarzać i na ich podstawie możemy wszczynać 
postepowanie.  



 
Radny Tomasz Grajnert czy w swoich zasobach informacyjnych posiadacie dane, który 
obszar miasta lub gminy jest najsłabszy w segregacji odpadów? 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Bartosz Skupień nie mamy 
takiej informacji. 
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa w zasobach wielorodzinnych problem segregacji jest 
o wiele gorszy niż w jednorodzinnych. Ta prawidłowość potwierdza się w każdym mieście.  
 
Radny Tomasz Grajnert kiedy można spodziewać się wejścia projektu na osiedlu Wojska 
Polskiego? 
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa prawdopodobnie przyszły rok. Musimy mieć zgodę 
z Narodowego Funduszu. 
 
Przewodniczący Radosław Buda a z czego wynika kwota 20zł za selektywne zbieranie 
odpadów? Czy nie może wynosić ona np. 23zł? 
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa niech pozostanie wartość 20 zł. W momencie kiedy spółka 
uzyska certyfikat na kompost będzie mogła go sprzedawać i dzięki temu, z tego tytułu 
otrzyma przychody. Spółka będzie mogła zarabiać na odpadach bio, gdyż wzrasta cena 
za odpad posegregowany. Będą oni dbali o poziom swoich przychodów. Myślę ze 20 zł 
wystarczy. Jeżeli wydział podniesie skuteczność w terenie odnośnie składanych deklaracji 
i uda nam się zwiększyć z 26 tys. zł do 29tys. zł zdeklarowanych ludzi, to mamy 60 tys. zł 
przychodów więcej. Rocznie będzie to 720 tys. zł i to nam wystarczy. Ważne by ludzie płacili 
to uczciwie. 
 
Przewodniczący Radosław Buda uważam, że kwota 40 zł do jakiej chcecie zmniejszyć stawkę 
za odpady niesegregowane to jest to minimum co musimy wypracować (prąd, pracownik). 
Wydaje mi się, że adekwatną stawką będzie 50zł. 
 
Radny Andrzej Gęsiak uważam, że jest to duża stawka zwłaszcza dla osób starszych, 
emerytów. 
 
Sekretarz Miasta Magdalena Majkowska dodam, że z każą wprowadzoną zmianą jest nowy 
sposób segregacji (obecnie to trzeci sposób metody segregacji od 2013r.), co zniechęca ludzi, 
do nauki odpowiedniej segregacji, do kolejnych zmian.  
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa żeby system był sprawny i ekonomicznie uzasadniony 
wystarczyłyby dwie frakcje: bio i inne, które powinny być spalane w spalarniach.  
 
Radny Tomasz Grajnert proponuje pozostawienie stawki 60zł. Być może to się sprawdzi 
i dzięki temu ludzie zaczną segregować odpady. 
 
Radna Maria Zarębska mieszkańcy bloków płacą za osoby które nie segregują odpadów. 
Uważam, że 40zł będzie wystarczające. 



 
Radny Robert Duda zapytał Radnego Tomasza Grajnerta: jestem mieszkańcem zasobów 
spółdzielczych i segreguje śmieci – ile ja zapłacę za segregację śmieci? 
 
Radny Tomasz Grajnert a ile teraz płacicie za segregowane odpady? 
 
Radny Robert Duda ponosimy odpowiedzialność finansową za osoby które nie segregują 
odpadów. 
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa jeżeli komisja przegłosuje wniosek, to my złożymy 
autopoprawkę do uchwały zmieniając stawkę na 40zł w nieselektywnym sposobie zbierania 
odpadów.  
 
Radny Robert Duda złożył wniosek formalny o zmianę zapisu w § 2 ust 2 tj. stawki opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi, jeżeli właściciel nieruchomości nie wypełnia 
obowiązku zbierania odpadów komunalnych w sposób selektywny z kwoty 60zł do wartości 
40zł.  
 
Przewodniczący Radosław Buda zarządził głosowanie, kto jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem ww. wniosku, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 
 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie komisji jednomyślnie (przy 7 „za”) 
pozytywnie zaopiniowali ww. wniosek. Wniosek nr 25/40/22 stanowi zał. nr 16. 
 
Więcej uwag nie stwierdzono. 
 
Przewodniczący Radosław Buda zarządził głosowanie, kto jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi i ustalenia stawki opłaty,  zwolnienia w części  z opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 
jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 
przydomowym oraz zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują rodziny wielodzietne wraz z przyjętym 
wnioskiem nr 25/40/22, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 
 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie komisji jednomyślnie (przy 7 „za”) 
pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały wraz przyjętym wnioskiem. 
Opinia nr 125/40/22 stanowi zał. nr 17. 
 

P u n k t  4 
 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe lub inne 

nieruchomości wykorzystywane na cele rekreacyjno-wypoczynkowe (zał. nr 18). 
 
Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy dotyczy to również ogrodów działkowych? 
 



Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Bartosz Skupień nie dotyczy 
to ogrodów działkowych. Ustawa o utrzymaniu czystości i porządku w gminach art6j pkt 3d 
mówi, że w przypadku ogrodów działkowych jest zastosowanie, tak jak w nieruchomościach 
niezamieszkałych czyli rozliczanie jest z pojemnika. Uchwała dotyczy nieruchomości które 
mogą służyć za nieruchomości letniskowe, rekreacyjno – wypoczynkowe z wyłączeniem 
ogrodów działkowych. W gestii Urzędu będzie należało ocena wykorzystania takiej 
nieruchomości i czy przebywają tam osoby, produkujące odpady.  
 
Przewodniczący Radosław Buda ta deklaracja jest z Monitora czy autorstwa gminy? 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Bartosz Skupień autorstwa 
Gminy. Dodam, że zarówno w tej uchwale jak i w uchwale o wzorze deklaracji będzie 
autopoprawka. Uchwała wchodzi w życie 14 dni od ogłoszenia ale z uwagi na to by 
zachowała swoją ważność musi być podjęta do końca kwietnia danego roku. Będzie w 
autopoprawce zapis: „uchwała podlega opublikowaniu w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Łódzkiego i wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2023r”. 
 
Radny Robert Duda ustala się stawkę opłaty podwyższonej za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi od domku letniskowego na nieruchomości lub innej nieruchomości 
wykorzystywanej na cele rekreacyjno- wypoczynkowe, jeżeli właściciel nieruchomości 
nie wypełnia obowiązku zbierania odpadów - w jaki sposób będziecie to stwierdzać? 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Bartosz Skupień będzie taki 
sposób jak w budynkach jednorodzinnych i wielorodzinnych. 
 
Więcej uwag nie stwierdzono. 
 
Przewodniczący Radosław Buda zarządził głosowanie, kto jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których znajdują się domki 

letniskowe lub inne nieruchomości wykorzystywane na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, kto jest 
przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 
 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie komisji jednomyślnie (przy 7 „za”) 
pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. Opinia nr 126/40/22 stanowi zał. nr 19. 
 

P u n k t  5 
 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 
komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za  gospodarowanie 

odpadami (zał. nr 20 ) 
 
Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy ktoś ma uwagi? 
 
Radny Tomasz Grajnert w uzasadnieniu nie ma kwoty? 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Bartosz Skupień w takim 
przypadku RIO nie zaleca wpisywania określonych kwot. 



 
Radny Robert Duda za 2021 rok było ponad 3,1mln. 
 
Radny Tomasz Grajnert a ile zakładacie na ten rok, również po prowadzeniu podwyżki? 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Bartosz Skupień zakładamy 
około 2,5 mln 
 
Więcej uwag nie stwierdzono.  
 
Przewodniczący Radosław Buda zarządził głosowanie, kto jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 
komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za  gospodarowanie 

odpadami, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 
 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie komisji jednomyślnie (przy 7 „za”) 
pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. Opinia nr 127/40/22 stanowi zał. nr 21. 
 
 

P u n k t  6 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi w składnej przez właścicieli nieruchomości, na której znajduje się domek 
letniskowy lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno – wypoczynkowe              

(zał. Nr 22 ) 
 

Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy ktoś ma uwagi? 
 
Radna Maria Zarębska zapytała o § 2 ust 1 czy właściciele nieruchomości muszą wykorzystać 
wszystkie możliwości aby złożyć deklaracje? Czy nie może wybrać jednej metody złożenia 
deklaracji? 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Bartosz Skupień w treści tego 
paragrafu jest na końcu słowo „lub”, więc jak najbardziej może wybrać odpowiednią 
dla siebie metodę złożenia deklaracji. Dodam, że tu również będzie autopoprawka odnośnie 
wejścia w życie ustawy z dniem 1 stycznia 2023r. 
 
Więcej uwag nie stwierdzono.  
 
Przewodniczący Radosław Buda zarządził głosowanie, kto jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi w składnej przez właścicieli nieruchomości, na której 
znajduje się domek letniskowy lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno – 

wypoczynkowe , kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 
 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie komisji jednomyślnie (przy 7 „za”) 
pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. Opinia nr 128/40/22 stanowi zał. nr 23. 
 



P u n k t  7 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składnej przez właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy. 

(zał. Nr 24 ) 
 
Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy ktoś ma uwagi? 
 
Nikt się nie zgłosił.  
 

Przewodniczący Radosław Buda zarządził głosowanie, kto jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi składnej przez właścicieli nieruchomości, na których 

zamieszkują mieszkańcy, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 
 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie komisji jednomyślnie (przy 7 „za”) 
pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. Opinia nr 129/40/22 stanowi zał. nr 25. 
 

P u n k t  8 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę Nr LXIII/788/22 Rady Miejskiej w Wieluniu 
z dnia 20 kwietnia 2022 r. w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka 
ochotniczej straży pożarnej z terenu Gminy Wieluń za udział w działaniu ratowniczym, akcji 

ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu pożarniczym. (zał. nr 26) 
 

Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy ktoś ma uwagi? 
 
Radny Tomasz Grajnert dlaczego znów pochylamy się nad tą uchwałą? 
 
Naczelnik WSO i Kierownik USC Arkadiusz Skupień te dwa projekty uchwał, które zostały 
przedstawione, już były procedowane dwa razy: 24 lutego i 20 kwietnia. Wobec tych uchwał 
organ nadzoru wszczął postępowanie wyjaśniające. Kwestie które zdaniem organu w naszych 
uchwałach nie są zgodne z zapisami ustawy. Są to kwestie dotyczące sformułowań : strażak 
OSP, strażak ratownik. Aby nie komplikować procesu uchwałodawczego i dokonywać zmian 
uchwały, która już wprowadzała zmianę, proponujemy Radnym aby uchwałę z kwietnia 
(która zmieniała uchwałę z lutego) w całości uchylić. Zmiany które były wprowadzane 
do uchwały lutowej na kwiecień (teraz na skutek drugiego postępowania wyjaśniającego) 
proponujemy w jednej uchwale zawrzeć. Teraz jest to skomplikowane ale uprości nam 
to sprawę w razie dokonywania ewentualnych zmian. Na szczęście na bazie obowiązujących 
przepisów ekwiwalent jest stale wypłacany. 
 
Przewodniczący Radosław Buda a w jakiej wysokości? 
 
Naczelnik WSO i Kierownik USC Arkadiusz Skupień na razie wypłacany jest na bazie 
poprzedniej uchwały. Kolejny punkt obrad dzisiejszej Komisji zbiera wszystkie propozycje 
zmian, które dotyczą uchwały z lutego. Mamy nadzieje, że w tej uchwale organ nadzoru 
nie będzie kwestionował zapisów. 
 



Więcej uwag nie stwierdzono. 
 
Przewodniczący Radosław Buda zarządził głosowanie, kto jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały uchylającej uchwałę Nr LXIII/788/22 Rady Miejskiej w Wieluniu 
z dnia 20 kwietnia 2022 r. w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka 
ochotniczej straży pożarnej z terenu Gminy Wieluń za udział w działaniu ratowniczym, akcji 

ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu pożarniczym, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 
 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie komisji jednomyślnie (przy 7 „za”) 
pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. Opinia nr 130/40/22 stanowi zał. nr 27. 
 
 

P u n k t  9 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr LX/756/22 z dnia 24 lutego 2022 r. 
w sprawie ustalenia wysokości  ekwiwalentu pieniężnego dla członka ochotniczej straży pożarnej 
z terenu Gminy Wieluń za udział w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu 

pożarniczym. (zał. nr 28) 
 
Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy ktoś ma uwagi? 
 
Nikt się nie zgłosił. 
 
Przewodniczący Radosław Buda zarządził głosowanie, kto jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr LX/756/22 z dnia 24 lutego 2022 r. 
w sprawie ustalenia wysokości  ekwiwalentu pieniężnego dla członka ochotniczej straży pożarnej 
z terenu Gminy Wieluń za udział w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu 

pożarniczym, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 
 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie komisji jednomyślnie (przy 7 „za”) 
pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. Opinia nr 131/40/22 stanowi zał. nr 29. 
 

 
P u n k t  10 

 
Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

 

Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy ktoś ma pytania? 
 
Radny Tomasz Grajnert złożył wniosek formalny o postawienie znaków pionowych 
informujących o przejściu dla pieszych, na ul. Ciepłowniczej, celem zwiększenia 
bezpieczeństwa w pobliżu Państwowej Szkoły Muzycznej I Stopnia w Wieluniu. 
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa może to być trudne do zrealizowania, dlatego 
że przygotowujemy się do przetargu na przebudowę ulicy Ciepłowniczej i budowę odcinka 
od ul. Warszawskiej do ul. Sieradzkiej. Jeśli będzie przetarg i wyłonimy wykonawcę 
to przekazujemy teren budowy. 
 



Radny Robert Duda złożył wniosek formalny o montaż trzeciego ramienia lampy, 
przy zastawie śmietnikowej na ulicy Uroczej w Wieluniu, obok bloku 62. 
 
Przewodniczący Radosław Buda zarządził głosowanie kto jest za pozytywnym rozpatrzeniem 
wniosku w sprawie montażu trzeciego ramienia lampy, przy zastawie śmietnikowej na ulicy 
Uroczej w Wieluniu, obok bloku 62, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 
 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie komisji jednomyślnie (przy 7 „za”) 
pozytywnie rozpatrzyli ww. wniosek. Wniosek nr 27/40/22 stanowi zał. nr 30. 
 
Przewodniczący Radosław Buda zarządził głosowanie kto jest za pozytywnym rozpatrzeniem 
wniosku o postawienie znaków pionowych informujących o przejściu dla pieszych 
na ul. Ciepłowniczej, celem zwiększenia bezpieczeństwa w pobliżu Państwowej Szkoły 
Muzycznej I Stopnia w Wieluniu, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 
 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie komisji jednomyślnie (przy 7 „za”) 
pozytywnie rozpatrzyli ww. wniosek. Wniosek nr 26/40/22 stanowi zał. nr 31. 
 
Radny Andrzej Gęsiak w Kurowie będzie budowany chodnik od szkoły w kierunku cmentarza 
z programu Polski Ład, czy jest zrobiony projekt oświetlenia na ten odcinek? Jeśli nie jest 
zrobiony to proszę aby się tym zająć. 
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa Projekt może być zrobiony gdy starostwo będzie z nami 
uzgadniało budowę chodnika, dlatego że budowa oświetlenia na tym odcinku uzależniona 
jest od wycinki drzew. Nie wiemy czy Starostwo planuje taka wycinkę drzew. 
Projekt oświetlenia możemy zrobić dopiero po otrzymaniu dokumentacji od Starostwa.  
 
Przewodniczący Radosław Buda czy może uzyskać szersze informację o przetargu 
na komunikacje miejską? Czy jest on już rozstrzygnięty? Czy był wdrożony proces 
odwoławczy? 
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa z informacji uzyskanej z Biura Zamówień Publicznych 
wykonawca który złożył najkorzystniejszą ofertę musi przedstawić dodatkowe dokumenty. 
Wybór nie jest jeszcze dokonany.  
 
Przewodniczący Radosław Buda czy to firma ABX? 
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa tak – ABX. Oferta którą złożyli jest tańsza o około 5mln zł. 
Wartość wynosi 1,2mln zł rocznie. W tej chwili po tym przetargu będziemy płacić 
za  komunikacje miejską 2,3mln.zł (dotychczas było 1,8mln), a gdyby wybrana była oferta PKS 
to byłaby to kwota 3,5 mln zł. 
 
Przewodniczący Radosław Buda czy w specyfikacji było zawarte jaki ma to być rodzaj 
autobusu? 
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa tak. 
 



Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Bartosz Skupień dodam, 
że mieszkańcy najczęściej narzekają na wiek autobusów i ich stan techniczny – dlatego 
też w przetargu było to jedno z kryteriów oferty tj. rocznik autobusów. Był również wymógł 
na mniejsze autobusy minimum 10 miejsc siedzących (z czego te autobusy mają około 
20 miejsc łącznie). ABX przedstawił ofertę gdzie rocznik autobusów to 2020-2022 i ich stan 
techniczny i wyposażenie jest zdecydowanie lepsze. Przy obserwowanej przez nas niskiej 
frekwencji liczba miejsc powinna być wystarczająca. Natomiast jeżeli na którejś z linii będzie 
wzmożony ruch to będziemy modernizować rozkład, by był bardziej dostosowany 
dla potrzeb mieszkańców.  
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa w specyfikacji przetargowej zawarliśmy również 
parametry wiekowe oraz techniczne samochodów. 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Bartosz Skupień 
w specyfikacji 2012 rok to był graniczny wiek autobusu. 
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa jeżeli zostaną uzupełnione dokumentacje to umowa 
z nowym operatorem będzie obowiązywać od 1 sierpnia. 
 
Przewodniczący Radosław Buda Komisja składała wniosek formalny w kwestii 
zamontowania lustra bezpieczeństwa na ul. Przemysłowej – czy to pismo zostało przekazane 
do Starostwa?  
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa było przekazywanych kilka spraw dla Komisji 
Bezpieczeństwa przy Starostwie. Myślę że ta również została przekazana. 
 
Przewodniczący Radosław Buda Czy w przyszłym budżecie jest chociaż projekt modernizacji 
ul. Olchowej? Czy będzie zasadne złożenie wniosku do projektu przyszłego budżetu 
aby wykonać projekt tej ulicy? Dodam, że w imieniu mieszkańców chce złożyć taki wniosek.  
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa wnioski zawsze można złożyć. Wszystkie działania 
inwestycyjne są związane z budżetem, który posiadamy. W tym roku nasze dochody z PIT-u 
są dużo mniejsze, spowodowane to jest programem Polski Ład, co powoduje, że nawet 
tak niewielkie inwestycje jak ww. będzie trudna do zrealizowania. Dodam, że jest również 
ogólny problem wzrostu inflacji, cen materiałów jak i wynagrodzeń. Może również okazać się 
że samorządy będą otrzymać pieniądze na inwestycje, budowy dróg a nie będą mieć 
pieniędzy na bieżące pokrycie kosztów np. ogrzewania obiektów które nam służą. 
 
Radny Robert Duda czy może dojść do sytuacji gdzie wydatki bieżące mogą być wyższe 
od dochodów?  
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa w Sieradzu już w tym momencie wydatki są wyższe 
od dochodów bieżących. 
 
Radny Robert Duda jak w takim przypadku RIO będzie zatwierdzać sprawozdania? 
 



Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa przez jakiś czas będzie zatwierdzać, natomiast może to się 
skończyć. Nas skrzywdziła zmiana ustawy o dochodach własnych jednostek samorządu 
terytorialnego, gdyż sporo naszych dochodów opieraliśmy na udziale w PIT. My w ubiegłym 
roku mieliśmy z udziałów PIT 37mln dochodu, a w tym roku będzie około 31 mln – jest to 6lm 
zł mniej. 
 
Radny Robert Duda czy od 1 lipca będzie znów mniej w związku z zmianą podatku do 12%? 
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa nie, będzie tak samo. W tym momencie sytuacja 
jest niepewna jeśli chodzi o planowanie inwestycji wieloletnich. Wiele mówi się o subwencji 
rozwojowej, instrumentach które mają być dedykowane dla samorządów – lecz żadnych 
zapisów, na mocy których można by było wprowadzić do budżetu nie ma.  
 
Radny Tomasz Grajnert czy na jakiś szkołach będą montowane panele fotowoltaiczne? 
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa w jednym z naszych wniosków do Nowego Ładu 
był wniosek o wymianę oświetlenia w całej gminie oraz budowa paneli fotowoltaicznych 
na budynkach szkoły. Wniosek na panele fotowoltaiczne nie przeszedł. Otrzymaliśmy tylko 
dotacje na budowę drogi. Być może uda nam się innym sposobem sfinansować taką 
inwestycje. 
 
Radny Tomasz Grajnert czy może warto to by było podzielić na etapy? Skorzystać z innych 
programów i niekoniecznie wszystkie obiekty na raz robić lecz sukcesywnie? 
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa będziemy strać się w tej kwestii. 
 
Przewodniczący Radosław Buda zarządził głosowanie kto jest za pozytywnym rozpatrzeniem 
wniosku o postawienie znaków pionowych informujących o przejściu dla pieszych 
na ul. Ciepłowniczej, celem zwiększenia bezpieczeństwa w pobliżu Państwowej Szkoły 
Muzycznej I Stopnia w Wieluniu, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 
 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie komisji jednomyślnie (przy 7 „za”) 
pozytywnie rozpatrzyli ww. wniosek. Wniosek nr 26/40/22 stanowi zał. nr 31. 
 
Przewodniczący Radosław Buda odczytał pismo Muzeum Ziemie Wieluńskiej w Wieluniu 
dotyczący nadania nazwy dla ronda w Wieluniu. Pismo stanowi zał. nr 32. Zapytał czy 
w Wieluniu są ronda które nie posiadają nazw? 
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa tak. Uważam, że jeżeli ma być nadana nazwa ronda 
według wniosku Dyrektora Muzeum to powinno to być rondo np. przy ….., na obwodnicy 
Wielunia, gdzie oprócz ruchu lokalnego występuje również ruch tranzytowy.  
 
Przewodniczący Radosław Buda jeśli zostanie nam przedstawiony projekt uchwały 
to go zaopiniujemy. 
 
Radny Tomasz Grajnert czy będzie przewidziany ruch chociaż jednokierunkowy przed 
budynkiem Ratusza, który obecnie jest modernizowany? 



 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa rozważaliśmy taką możliwość. Uznaliśmy jednak, iż mimo 
zamknięcia tego odcinka nie powstały dodatkowe utrudnienia w mieście. 
 
Więcej uwag ani korespondencji nie stwierdzono. 
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Zamknięcie posiedzenia komisji. 
 
Przewodniczący Radosław Buda dokonał zamknięcia posiedzenia komisji. 
 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Protokołowała:                                                                      Przewodniczący komisji 
 
Anna Wróbel                                                       Radosław Buda 

 
 
 
 
 
 
 
 

 


